
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

Αθήνα, 28/2/2025 

 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 

ΘΕΜΑ:  «Δάνεια αγροτών» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Λαμβάνοντας υπόψη την τρέχουσα επικαιρότητα, πληροφορηθήκαμε ότι κυοφορείται πρόταση 
λύσης του προβλήματος των «κόκκινων αγροτικών δανείων» από την κυβέρνηση. Ανεξάρτητα 
του εάν, τελικά, προκύψει συγκεκριμένη πρόταση, το πρόβλημα που διέπει χιλιάδες 
ενασχολούμενους με τον πρωτογενή τομέα και πλήθος συνεταιρισμών είναι ιδιαίτερα 
σημαντικό, ενώ, λαμβάνοντας υπόψη μια σειρά επιπλέον προβλημάτων σχετικών με τις τιμές, 
τον αθέμιτο ανταγωνισμό από τρίτα κράτη, το ενεργειακό κόστος, τους φόρους στα καύσιμα 
και την απουσία εφοδιαστικών κατά τόπους κέντρων, γίνεται εύκολα αντιληπτό, πως όλα έχουν 
αφεθεί στην τύχη τους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Ποιο είναι το ύψος των δανείων που άπτονται του πρωτογενή τομέα, ανά υποτομέα (αλιεία, 

κτηνοτροφία και γεωργία) την 31/12/2024, θεωρώντας, ως δανειολήπτες, φυσικά ή νομικά 

πρόσωπα, που το εισόδημα τους από τον πρωτογενή τομέα είναι μεγαλύτερο του 50% σε 

σχέση με το συνολικό; 

2. Ποιοι έχουν την κυριότητα των ανωτέρω δανείων με νομικά πρόσωπα αναφοράς τις 

τράπεζες,  τις εταιρείες ειδικού σκοπού, τους «servicers» και τις εταιρείες εκκαθάρισης; 

3. Ποιο είναι το ύψος των ανωτέρω δανείων που φέρουν εγγύηση του ελληνικού Δημοσίου και 

σε ποια από αυτά έχει  ζητηθεί η κατάπτωση της; 
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4. Ποιο είναι το ύψος των ανωτέρω εγγυημένων δανείων, των οποίων η κατάπτωση δεν 

ζητήθηκε εντός της αυστηρά καθορισμένης πενταετίας και ως εκ τούτου, έχει επέλθει η 

παραγραφή τους ως προς το Δημόσιο; 

5. Ποιο είναι το λογιστικό υπόλοιπο των ανωτέρω δανείων που βρίσκονται  στην διαχειριστική 

δικαιοδοσία της «PQH», την 31/12/2024 και ποιο είναι το ύψος των προβλεπόμενων 

ανακτήσεων σε σχέση με το λογιστικό τους υπόλοιπο και την αξία των εμπράγματων 

εγγυήσεων που αυτά φέρουν; 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

   
  

  




